
Den2l. april20l6 ble det avholdt møtei Måsøy kommunestyre.
Møtet ble holdt på Havøysund Hotell - møterommet.

Møtet var berammet med møteinnkalling, saksliste og sakspapirer den 14. april2016.
Dette var sendt til kommunestyrets faste og vararepresentanter, media og øvrige pr. e-post.
Møtet var samtidig kunngjort på kommunens hjemmeside.
Den 20. april2016 ble det sendt ut en tilleggs sakliste og sakspapirer.

Møtet ble satt kl. 09.00. Det ble foretatt navneopprop.

Til stede:

Etnksjon
Ordfører
Varaordfører
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Varamedlem
Varamedlem
Varamedlem

Parti
SP

H
SP

SP

SP

SP

SP

SP

H
AP
AP
AP
AP
AP
AP
SP

SP

AP

Navn
Gudleif Kristiansen
Tor-Bjarne Stabell
Reidun Mortensen
Bjøm Harald Olsen
Åge Flaten
Mette Olsen
Amund Myrvold
Kenneth Johnsen
Knut Asbjørn Arnestad
Georg Mathisen
Reneè Andersen
Arvid Mathisen
Rune Mathisen
Bernth Sjursen
Elisabeth Jensen
Torgun Olsen
Jørn Aatos Olsen
Jan Herman Lyder

Forfall I'føtt for

FO

FO
FO

Bjørn Harald Olsen
Åge Flaten
Reneè Andersen

Kommunestyret var fulltallig med 15 representanter til stede.

Fra administrasjonen:
Fung. rådmann Ann Jorunn Stock, og som sekretær imøtet var Lill-Iren Sjursen.
Teknisk sjef Lasse Danielsen, økonomisjef Ingrid Majala, sektorleder oppvekst Tone Hilde
Faye, var tilgjengelig i salen for å kunne svare på evt. spørsmåI.

Møteinnkalling - Godkj ent
Sakliste - Godkjent.
Interpellasjonen som var pätilleggsaklista ble behandlet først.

Møtet hevet kl. 13.50



V 
MASØYKOMMuIrE

NIØTEINI{KALLII{G

Utvalg:
Møtested
Møtedato

Kommunestyret
Havøysund Hotell - møterommet
21.04.2016 Tid: k|.09.00

020

020

Representantene innkalles herved. Eventuelle forfall meldes snarest til
tIf.476 0TS45.Yararepresentantene skal bare møte etter særskilt innkalling

SAKLISTE

Arkiv Saksnummer Journr.

t6l9 t6/387
INTENSJONSAVTALE MELLOM MÅSØY, KVALSUND
OG HAMMERFEST KOMMUNE

16110 t6/160
VIDERE PROSESS . KOMMUNEREFORM

Q14 t6ltr 16lr7s
UTBEDRING AV KOMMUNALE VEIER

651 t6lr2 t6/284
TRAKTORTILHENGER

x20 r6lt3 161264

HELHETLIG ROS ANALYSE

23r 16114 r6lt98
BRUKER BETALING HJELP I HJEMMET

150 t6/ts 16/310
BUDSJETT 2016 . INNSPARINGSTILTAK

MÅSØY KOMMLINE, 9 690 HAV
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den 14. april 2016
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TILLEGGSAKLISTE

Utvalg: Kommunestyret
Møtested: Havøysund Hotell - møterommet
Møtedato: 21.04.2A16 Tid: kl.09.00

SAKLISTB

Arkiv Saksnummer Journr.

}{t2 t6lt6 t6t436
INTERPELLASJON

Orienteringssaker:
Takkebrev fra NOFO
}yfløte med FIMIL
Møte vedr. farlednin g til Ingøy
Møte med Arctic Vind

MÅSøy KOMMUNE,9690 Havøysund, den 20. april20l6

r
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O rienterin gssa ker ko m m u n estyremøte 21. april 2016 z

Þ Takkebrev fra NOFO
Þ Møte med FIMIL
Þ Møte vedr. farleden till;ngøy
Þ Møte med Arctic Vind



9/16
INTENSJONSAVTALE MELLOM MÅSøY, KVALSUND OG HAMMERFEST KOMMUNE

Formannskaoets innstilling:
Kommunestyret vedtar det fremlagte forslag til intensjonsavtale mellom Måsøy, Kvalsund og
Hammerfe st kommuner med føl gende ti lføyelser;

Skole:
a Skolene skal i den nye kommunen ha de samme tekniske hjelpemidler, undervisningsmidler

og materiell slik at alle elevene sikres like muligheter uansett hvor de bor.
Alle lærere har rett til gratis etter/videreutdanning innen2025 som sikrer at de far den
nødvendige kompetansen som kreves for å være godkjent lærer.
LOSA, første året på videregående, skal videreføres og fortsatt være et tilbud til de som
ønsker å bo i distriktet første året.

Kultur:
¡ Kulturskole skal sikres rammer, drift og tilbud tilsvarende slik det er i dag.
o Kommunedelsutvalgets demokrati og selvstyre sikres ved å få overført midler innenfor skole,

barenhage, kulturskole, kulturorganisasjoner.

Helse os velferd:
¡ Tekst endres til helse og omsorg
. Måsøy kommune skal ha en egen legevaktstjeneste

Behandling:

Det ble fremmet følgende fellesforslag fra kommunestyret, underskrevet av repr. Arvid Mathisen (AP)o
Kenneth Johnsen (SP) og Knut Arnestad (H):

Kommunestyret vedtar den framlagte intensjonsavtalen mellom Hammerfest, Kvalsund og Måsøy
med følgende tilføyelse :

Det opptas med en gang forhandlinger med Hammerfest og Kvalsund kommuner med bakgrunn i
intensjonsavtalen og de innspill som gjøres til formannskapet.

Dette for å ha et bedre grunnlag og kunnskap om konsekvensene for vår kommune som kan være
mere opplysende i et folkemøte og endelig vedtak i juni måned.

Votering:
Formannskapets innstilling settes opp mot fellesforslaget.
Formannskapets innstilling - falt
Fellesforslag - Enst. vedtatt

a

a

2



Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar den framlagte intensjonsavtalen mellom Hammerfest, Kvalsund og Måsøy
med følgende tilføyelse :

Det opptas med en gang forhandlinger med Hammerfest og Kvalsund kommuner med bakgrunn i
intensjonsavtalen og de innspill som gjøres til formannskapet.

Dette for å ha et bedre grunnlag og kunnskap om konsekvensene for vår kommune som kan være
mere opplysende i et folkemøte og endelig vedtak i juni måned.

Enst. vedtatt

t0/16
VIDERE PROSESS - KOMMUNEREFORM

Formannskapets innstillins:
Kommunestyret vedtar følgende i den videre prosess i fbm. kommunereformen:

Det utarbeides en infobrosjyre/-avis sammen med Hammerfest og Kvalsund som sendes ut til
publikumiuke l8/19
Det avholdes folkemøte i Havøysund 2. mai
Det avholdes folkeavstemming i tiden 18.- 27. mai hvor forhåndsstemmer kan avgis på papir
og elektronisk fra 18. til27 . mai. Valgdag settes til 30.mai. Her kan det bare stemmes på
papir.

Måsøy kommunes formannskap velges som valgstyre for lokal folkeavstemming i forbindelse
med kommunereformen i2016, og oppnevnes samtidig som klageinstans i denne forbindelse.
Stemmerett ved folkeavstemmingen er manntallsførte i Måsøy kommune pr. 3l.mars 2016 og

som ffller l6 årinnen utgangen av året (dvs. født innen 31.12.2000)ifr. valglovens $ 2-2.

Rådmannen delegeres myndighet til å oppnevne valgmedarbeidere, stemmemottakere og
tellekorps, samt foreta øvrige nødvendigheter i denne forbindelse.
Kommunestyret vedtar 16. juni kommunens fremtid.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

J

Enst. vedtatt



tt/16
UTBEDRING AV KOMMUNALE VEIER

Formannskapets innstilling:
Teknisk komite viser til kommunestyrevedtak i sak 9611 5 - Økonomi og budsjett 201 6 hvor det bl.a.
fremkommer avsatt kr. 4 millioner i investeringsbudsjett til asfaltering og fartsdumpere. Teknisk
komite ønsker en større utbedring av Søndregate, vei- og VA-anlegg i Storvannsveien samt

fartsdumpere i Nordregt. I og med at kommunestyrets vedtak bare omfatter asfaltering, ber Teknisk
komite kommunestyre omgjøre sitt vedtak til å omfatte asfaltering og utbedring av VA-anlegg i
tillegg til fartsdumper.

Teknisk komite ber kommunestyret vedta å utbedre vei i Søndregt., vei- og VA-anlegg i
Storvannsveien samt fartsdumper i Nordregt. Kostnadsberegnet til kr. 3.891.000,- fordelt slik:

Fullutbedring av Søndregt. med justering av overvann

Full utbedring Storvannsveien inkl. fortau ogjustering overvann
Y annl avløp Storvannsveien

Fartsdumpere Nordregt.
Kr. 3891'

Komiteen ser det også meget viktig at kommunen utarbeider en skiltplan og at denne blir behandlet
og godkjent av kommunestyret.

Endring av gebyrregullativet utsettes og behandles på et senere tidspunkt.

Behandling

Repr. Bernth Sjursen fremmet følgende forslag på vegne av AP

Formannskapets innstilling vedtas med følgende endringer:
1. Yann/avløp Storvannsveien belastes selvkostregnskapet og finansieres med låneopptak.
2. Frigjorte midler fra Storvannsveien som følge av pkt I brukes til asfaltering av Fjellveien.
3. Fartsdumper i Nordregate tas ut i denne omgang. Forslaget sendes pähøring og kan eventuelt

innarbeides ved en senere anledning når skiltplan og de nødvendige prosesser til et slikt
trafikksikkerhetstiltak er gjonnmført.

Deretter fremmet repr. Knut Arnestad følgende tillegsforslag på vegne av SP/H

I sak 96115 ble det avsatt 4 millioner i investeringsbudsjettet til utbedring/asfaltering og fartsdumper.
I det framlagte forslag brukes det kr. 1.370.000 tilvannlavløp i Storvannsveien. Dette går på selvkost
prinsippet, og vi forslår at det brukes inntil kr. 500.000,- til punktutbedring av øvrige veier.
Fartsdumper utsettes.
Om nødvendig opptas lån.

Votering:
Det ble først votert over forslag fremmet av repr. Bernth Sjursen - dette falt mot 9 stemmer
Så ble det votert over formannskapets innstilling - Enst. vedtatt
Deretter ble det votert over tilleggsforslag fremmet av repr. Knut Arnestad - Enst.vedtatt

kr. 1025'

kr. 1.430'

kr.1.370'
Kr. 66'
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Kommunestvrets vedtak:
Teknisk komite viser til kommunestyrevedtak i sak 96115 - Økonomi og budsjett 20i6 hvor det bl.a.

fremkommer avsatt kr. 4 millioner i investeringsbudsjett til asfaltering og fartsdumpere. Teknisk
komite ønsker en større utbedring av Søndregate, vei- og VA-anlegg i Storvannsveien samt

fartsdumpere i Nordregt. I og med at kommunestyrets vedtak bare omfatter asfaltering, ber Teknisk
komite kommunestyre omgjøre sitt vedtak til å omfatte asfaltering og utbedring av VA-anlegg i
tillegg til fartsdumper.

Teknisk komite ber kommunestyret vedta å utbedre vei i Søndregf., vei- og VA-anlegg i
Storvannsveien samt fartsdumper i Nordregt. Kostnadsberegnet til kr. 3.891.000,- fordelt slik:

Full utbedring av Søndregt. med justering av overvann
Full utbedring Storvannsveien inkl. fortau ogjustering overvann

Y ann/ av løp Storvannsveien
Ferf srL rrnnere Nnrdteof

Kr. 3891'

Komiteen ser det også meget viktig at kommunen utarbeider en skiltplan og at denne blir behandlet
og godkjent av kommunestyret.

Endring av gebyrregullativet utsettes og behandles på et senere tidspunkt.

I sak 96115 ble det avsatt 4 millioner i investeringsbudsjettet til utbedring/asfaltering og fartsdumper.
I det framlagte forslag brukes det kr. 1.370.000 tilvannlavløp i Storvannsveien. Dette går på selvkost
prinsippet, og vi forslår at det brukes inntil kr. 500.000,- til punktutbedring av øvrige veier.
Fartsdumper utsettes.
Om nødvendig opptas lån.

Enst. vedtatt

12/16
TRAKTORTILHENGER

Formannskapets innstilling:
Kommunestyret vedtar å overføre traktortilhenger til Ingøy Grendelag vederlagsfritt og uten kostnad

for kommunen. Evt. Kostnader i forbindelse med omregistrering må dekkes av Ingøy Grendelag. Det
er en forutsetning at tilhengeren er tilgjengelig for allmenn benyttelse vederlagsfritt.

Ingøy Grendelags aksept må foreligge innen en måned fra dette vedtak.

I motsatt fall legges tilhengeren ut for salg.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

kr. 1025'

kr. 1.430'

kr. 1.370'
Kr- 66'
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Enst. vedtatt



13/16

HELHETLIG ROS ANALYSE

Formannskaets innstillins:
Kommunestyret vedtar den utarbeidede helhetlige risiko- og sårbarhetsanalyse for Måsøy kommune.
ROS-analysen skal giennomgås og evalueres hvert år.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

Enst. vedtatt

t4lt6
BRUKER BETALING HJELP I HJEMMET

Formannskanets innstilling:
Formannskapet tilrår kommunestyret å vedta fremlagt forslag til satser for brukerbetaling, samt
<retningslinjer for praktisk bistand i hjemme$ som vedlegg.

Time/månedssats for praktisk bistand

Inntekt under 2 G
Inntekt mellom 2 -3 G
Inntektmellom3-4G
Inntektmellom4-5G
Inntekt over 5 G

Satsene indeksreguleres hvert år

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

Pr. time
kr 190,- pr time
kr 238,- pr time
l<r 238,- pr time
l<r 238,- pr time
k 238,- pr time

Pr. mnd
kr 190,- pr mnd
kr 714,- pr mnd
kr 1143,- pr mnd
l<r 1713,- pr mnd
kr 2056,- pr mnd

6

Enst. vedtaff



15/16
BUDSJETT 2016 - INNSPARINGSTILTAK

Formannskapets innstillins :

Formannskapet anbefaler fremlagte forslag til innsparingstiltak med unntak av
alternativ 4 og6. Det vil gi en innsparing i helse- og omsorgssektor på kr. I 065 000,-

Formannskapet ber samtidig om at det til kommende møter legges fram avviksforklaring i fbm
vesentlige avvik i budsjett.

Forslag til endring (i alternativ 7) at tilskuddet til Mental Helse opprettholdes på kr. 10.000,-

Behandling:
Repr. Reidun Mortensen fremmet følgende forslag på vegne av SP/H:
Kommunestyret vedtar Omsorgskomiteens innsparingstiltak jfr. komiteens vedtak i sak 3/16 av

17.03.2016 med unntak av alternativ 4,5 og6.
Kommunestyret mener at stillingen som aktivitetsleder er av så stor betydning for pasientenes

innhold i hverdagen, og at en fierning av denne vil føre til passivitet som igjen fører til dårligere
helse, at denne videreføres til75 % stilling.
Innenfor rammen av en million. (65.000 +10.000:75.000 kr.)
Mental Helse har i flere är fatt kr. 10.000,- i tilskuddsmidler uten å måtte gå veien om søknader, slik
andre frivillige organisasjoner/foreninger må. Disse tas ut av budsjettet (alternativ 7) slik at Mental
Helse må søke tilskudd til frivillighet på lik linje med andre.

Dette vil gi en total innsparing i helse- og omsorgssektoren på kr. I million.

Kommunestyret ber samtidig om at det til kommende møter i Omsorgskomiteen legges frem
avviksforklaringer i fbm. vesentlige awik i budsjettet.

Votering:
Forslag fremmet av repr. Reidun Mortensen settes opp mot formannskapets inntilling.
Formannskapets innstilling - falt
Forslag fremmet av repr. Reidun Mortensen - Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar Omsorgskomiteens innsparingstiltak jfr. komiteens vedtak i sak 3/16 av
17.03.2016 med unntak av alternativ 4,5 og6.
Kommunestyret mener at stillingen som aktivitetsleder er av så stor betydning for pasientenes

innhold i hverdagen, og at en fierning av denne vil føre til passivitet som igjen førertil dårligere
helse, at denne videreføres til75 yo stilling.
Innenfor rammen av en million. (65.000 +10.000 : 75.000 kr.)
Mental Helse har i flere år fått kr. 10.000,- i tilskuddsmidler uten å måtte gå veien om søknader, slik
andre frivillige organisasjoner/foreninger må. Disse tas ut av budsjettet (alternativ 7) slik at Mental
Helse må søke tilskudd til frivillighet på lik linje med andre.

Dette vil gi en total innsparing i helse- og omsorgssektoren på kr. 1 million.

Kommunestyret ber samtidig om at det til kommende møter i Omsorgskomiteen legges frem
awiksforklaringer i fbm. vesentlige avvik i budsjettet.

7
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t6/16
INTERPELLASJON

Behandling:

Repr. Georg Mathisen (AP) hadde fremmet følgende interpellasjon:

Ordfører!

Det er kommet ut at furingsanlegget på Havøysund Helsesenter ikke fungerer slik det skal og at det
ikke oppnås tilstrekkelig varrne på institusjonen. Dette er også bekreftet fra ordfører jfr. Mail av 1.

april og 11. april2016til representantenArvid Mathisen.
Det er nå over 4 år siden det <nye> helsesenteret ble tatt i bruk. Således har det vært 4 på å få

furingsanlegget i orden og helt etter boka. Slik jeg har forstått er det et moderne ffringsanlegg som
kan styre varrne slik man måtte ønske det på hvert enkelt rom. I stedet har man altså gått til
anskaffelse av et ukjent antall løse oljeovner og plassert ut i forskjellige rom.
Hvis man har fulgt med i media i den siste tiden så advarer flere brannvesen mot slike ovner. Sist fra
brannvesenet i Alta som har konstatert at 3 branner i Altaområdet alle stammer fra slike løse

oljeovner og brannvesenet der fraråder kjøp og bruk av slike ovner.
Et annet moment er at slike ovner plassert på en institusjon som Havøysund Helsenter også antakelig
utgjør en vesentlig risiko for den enkelte pasient og ansatte ved at man kan snuble i ledninger, eller på

annen måte falle over ovnen og kanskje forårsake både brannskader, lekkasjer på ovnen med de følger
dette kan få.

Synes ordføreren det er akseptabelt at det går over 4 är før alle avvik lukkes vedr bygging av
Havøysund Helsesenter og når kan man forvente at awikene lukkes?
Hvem har bestemt at det skal kjøpes inn løse olje ovner og hvor er disse plassert og hvor mange er i
drift?
Hva sier det lokale brannvesen til at det brukes løse oljeovner til oppvarming på helsesenteret?
Dersom det skulle skje en ulykke med disse oljeovnene, noe som vi for all del håper ikke skjer, hvem
tar ansvar i så tilfelle?

Måsøy Arbeiderparti
Georg Mathisen

Ordfører Gudleif Kristiansen (SP) hadde følgende svar på interpellasjonen:

Ordfører har ved to anledninger tidligere i år - i mail datert 1. april og 1 l. april - svart på lignende
henvendelse fra Arvid Mathisen vedrørende samme sak, samt informert formannskapet i møte den 12

april om dette - hvor Georg Mathisen var tilstede og ikke stilte noen oppfølgingsspørsmål etter
informasjonen. Jeg blir derfor noe forundret når saken igjen tas opp etter så kort tid og spør med

hvilken hensikt?

Jeg skal allikevel gi følgende svar på henvendelsen:

- Anskaffelsen av løse oljeovner er en beslutning administrasjonen på helsesenteret har tatt og

som er dekket innenfor egne driftsmidler. Jeg har full tillit til at administrasjonen forsikrer
seg at nødvendige sikkerhetsprosedyrer blir fulgt og at ingen av de ansatte eller pasienter

kommer til skade ved slik bruk.

8



Flyttbare ovner er <hyllevare> i enhver elektobutikk. Slike ovner som benyftes i Norge skal

være produsert etter gjeldende EU-krav. Det lokale brannvesen v/brannsjef ser, på generelt

grunnlag, ingen grunn til ikke å kunne bruke slike ovner, og viser til at tilgjengelig
brannstatistikk fra DSB viser til at bruk av slike ovner ikke medfører større risiko enn andre

flyttbare varmekilder.

Ordføreren synes ikke det er akseptabelt at det går over 4 år før avvik lukkes og mener dette

burde vært giort for lenge siden og allerede før overlevering av bygget. Som representanten

er blitt informert om tidligere det fortsatt mange awik i forbindelse med ferdigstillelse av

Helsesenteret som ikke er klargjort, og det er vel ikke til å legge skjul på at hele <prosjekt
Helsesenter> aldri fikk den avslutning eller oppfølging etter ferdigstillelse som et slikt
prosjekt krever. Deffe jobber administrasjonen med uten at jeg kan tidfeste noen sluttdato for
dette. Viser for øvrig til gjennomgang fra Sweco om feil/mangler datert 4. januar 2016. Dette
gjelder også gjennomgang av styringssystemet tilknyttet fiiringsanlegget.

Hvem som er ansvarlig ved eventuelle ulykker, det være seg med oljeovner eller i andre

forbindelse innenfor kommunal forvaltning, avhenger nok av situasjonen og er ikke opp til
ordfører ä avg¡øre utfra en hypotetisk situasjon. Ordfører er derimot kommunens rettslige
representant.
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